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Verslag van de t~e~de gecombine~rde vegadering vaD 
de Rad en van >.J.nJ.sters van E. E. G. en L'uratom op 

25 februari 1958 te Brussel~ 
---------------------------------------------------

Aan wezig waren de Minis ters Fayat , von Brentano, rnar 
Pe lla, 3ech , Luns en Sta~tssecr~-aris' 
laure, voorts leden van de E~G- en 
~Juratom-Commissie. 

De Raa dsve rgadering werd voorgezeten door llinister L:::I.r ck 
en voor de Euratom-agenda door 1.1in i ster ,lotz·. 

I. Gemeenschappelijke agenda EEG en Euratom. 

1. Agenda 

Hada t op v Gors tel van de .;:.ura tom- Commissi e - as be
sloten punt 10 van de agenda (document 10/58) betreffende 
mededelingen van de Euratom-Commissie inzake een onder
houd met de heer Butterworth, Ambassadeur van de Verenig
de Staten bij de beide Gemeenschappen, in een raaàs~it
ting vao beperkte omvang te behandelen, werd de agenda 
goedgekeurd. 

2. Notulen vergadering 25 januari 19580 
De notulen van de eerste vergadering (document C: , 

. ~UR/20/58) vao de beide Rad en van Ii1in isters Yierden goed
gekeurd. 

3. Uitvoerin 
ebruarl 1 

instellingen. 

de Ministeri!le beslissin van 6 en 7 
etre e ze te er Gemeenschaps-

De heer Snoy begon de discussie over de verder ta 
volgen procedure met betrekking tot de zetelkeuze net 
het releveren van de bespreking van de Permanente Verte
genwoordigers op 13 februari jl. De vertegen',:oordige_~s 
wilden de Raad voorstellen te beslissen over de navol
gende vragen: 

a) \'v'elke instanties kunnen can didaten voor de zetel 
stellen en binnen welke tijdslimiet? 

b) Vó6r welke da tum dient het r app ort van de urbanisten 
te zijn uitgebracht? 

c) Wie bepaalt de keuze, welke is het aantal van deze 
experts? 

d) H0e luidt het mandaat, dat de experts moet worden 
gegeven? 

De verschillende voorstellen tot mogelijke oplos-
sing van deze vragen, zoals naar voren g~bracht io 
de vergaderin~ van de Permanente Vertegenwoordigers in 
document 56 f/58 evc. waren aan de orde. 

Nadat Staatssecretaris Paure had gepleit voor een 
ruime formulering met betrekkinG tot de can di da tuur voor 
de zetel-gegadigden, en hierin door ~inister Pella werd 
gesteund, sprak Minister Luns zich uit voor een foroule, 
die zo restrictief mogelijk zou zijn. Immers, zo zeide 
de Nederlandse Minister, waar lig t de grens wanneer th ns 
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ook t a lloze Nederl ands e steden zich a l s cao i aat zoude 
opwerpen? Ook naar aanleiding va n de tijdslimiet oor 
het indienen va n ca ndi da t e n werd u itvoer i g gedeoat eerde 
De Fransen bleken meer gep or t eerd voor l angere tijdad ur 
en meen den, da t de zorg van de overi ge del egaties dat 
op de z e wijze v66r 1 j u ni welliCht nog niet zou z1 n - e
slist, niet g eh e el gerech tvaa r di gd was , o~aat he t ~ner
zijds de voorkeur ve rdiende zich goe d te berad e n me t h e 
oog op zeker resultaa t en omdat a nde r zi jds toch van he· 
gentlemen-agreement, da t door de .Iinist er s.was aan- aarà, 
gebruik kon worden gemaakt om de da t um v an de zetelbepa
ling te verlengen tot 30 j uni 1958. De voorzit te r Van de 
Commissie onders treep te nog eens de ongunstig e i nvloed 
van .de huidige onzekerheid op de werkzaamhe de n van de io
stellingen o 

Een compromis-voorstel va n de Franse Staatssecreta
ris werd t e nslotte aanvaard: als can dida ten zul~en o~
den beschouwd die steden of gebieden, die door de rege
ringen zullen worden voorgesteld of worden doorgegeven 
vóór 31 maart a.s. 

Met betrekking tot de vrag en sub b) en c ) en d) 
kwam men voorts overeen, da t 6 experts, waarva n vóór 1 
maart door elke regering een persoon zal worden aange· e
zen (al dan niet ambtenaar), vóór 30 april a os. over hun 
bevindingen zullen rapport e ren ing evolg e het i n document 
56 f/58 neergelegde mandaat, da t de opdracht bep erkt 
tot "fact-finding". 

4. Voorschot aan de Commissies en Raden van EEG en Euratom 
voor het tweede trimeste r van 1958 0 

Op voorstel van Minister Erhard was dit punt op d e 
agenda geplaatst. De Duitse Minister meende, dat va nwe
ge de urgentie aan een schriftelijke voorberei ding zou 
kunnen worden voorbijgegaan. De President van de ~~G
Commissie betuigde zijn erkentelijkheid voor deze zake
lijke gedachte met de spreuk: "homo sine pecunia est 
imago mortis". 

De voorzitter merkte op, da t wel zeer prudent moet 
worden gehandeld, temee~ daar straks ook de parlementen 
zich zullen moeten uitspreken over de bijdrage aan de 
gemeenschappen. 

Tenslotte werd besloten, dat voor iedere Gemeen
schap voor het tweede trimester een voorschot van 
B.frs. 45 mln zou worden verstrekt. 

50 Diversen. 

De datum voor de 
van de Raden van 
te Straatsburgo 

ver p"aderin 
op maar 

De president van de Raad zal de vergadering van de 
afgevaardigden van de parlementen convoceren op 19 
maart a.s. te Straatsburg . De Ministers verklaarden 
zich in beginsel bereid aanwezig te zullen zijn. 
De president zal tijdens de plechtige openingsverga
dering een toespraak houden, die tevoren aan de Id
nisters zal worden voorgelegd. 
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De begro tin~ van uit~ ven voor deze eerste ver a e 
( docwne nt 5 /53) welke wo r f t voorbereid oor de e:l..

Df 

meen s chapp elij k e verBadering va n de EGKS, 0 aer n « 
name va n Nederlandse z ijde 8C erpe kriti ek 
Minis t er Luns vroeg nadere spe ci ficatie van de totaal 
gera amde uit Ga ven v a n B. f r s . 4~ mln . ada· deze 0 r 
het Secreta riaa t was verstrekt (do cumen t 80/58), erd 
niet zonder t egenzin goedkeuring v erleend. 

Met betrekking tot de benoeming van de le den van he t 
Hof va n Justitie werd door d e iniste r s Luns en on 
Brentano de wenselijkhei d van schri f t eli jke voo _be ei 
ding naar voren gebracht. Hen besloot tot voorov r 

.door de.Permanente Verteg~nwoordigers . In elk g~VaL 
- zo zelde Staatssecretarls Faure- dient v6ór 1 juni 
a lthans de voo~zitter te zijn benoemd , aange zi en e2e 
g econsulteerd moet worde n over de zetel van de instel
lingen over een k oms tig het \'Iinis teri ële ]3es l ui t V3.0 

6 en 7 januari jl. I:I1nister Pella waarschuwde teO"eo 
een te snelle procedure van benoemin g van de leden 
van het Hof, omdat vermeden moet worden, dat er tege
lijkertijd t wee hoven in werking zouden zi jn. Imme!'E 
art. 244 van het EEG-verdr ag bepaalt, dat he t Rof van 
Justitie in functie tree dt zodra zijn leden zi'n be
noemd. Het EGKS-Hof houdt als richtdatum va n ver
vang ing 1 juni a.s. 

11. Agenda de EZG betreffende. 

6. Sta tuut .. Ione tair Comité. 

Bet nieuwe ont werp-sta tuut (doe. 74/ 58) , zoal s de 
vorige dag herzien in het Comité van de Permanente Ver 
tegenwoordigers (vide verslag Comité Permanente Verte
genwoordigers 25 februari), kwam aan de orde. De C o ~ 
missie stelde voor de betekeni s van de noot onder art ~ 
4, waarin uitbreiding wordt gegeven aan de verdrag s v er
plichting tot consultatie van het Comité door de Commis
sie, in die zin te mi ti~eren, da t - ter \, ille van de be
slissingsvaa rdigheid - in de aan geg even gevallen als al
gemene regel naast het .Moneta ir Corni té in zijn geheel 
ook slechts de President kan worden geraadpleegd. 

Ar t. 8 (nieuw) werd na enige ge dachtenwisselin ~ 
aanvaard. De COlmnissie achtte 4 personen (2 leden, 2 
plaatsverva ng ers) per land te veel, maar het Comité 
heeft thans in elk geval de mog elijkheid te be slissen, 
dat de plaatsvervangers, bv. om het zeer confidentiäle 
karakter van de besprekin e , de vergadering niet zullen 
bijwonen. De vice-president van de Commissie, de heer 
lViarjolin, vertolkte de wens van de Commissie om art" 15 
(oud) te handhaven, zoals voorge s teld in art o 16 (nieu~ ~ 
Teneinde het economisch verloop in de verschillende lan
den te kunnen volgen, dient het Comité over. een ~antal 
ambtenaren te beschikken. Ook de t weede alloea lnzake 
de plaat sine van de uitgaven van het Oomité op het bud
get van de Commissie werd aanvaardo 
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He t statuut i s a l dus n~ gunstig ~dvie8 van de Co _ 
mi ss ie goedg ekeur d . De voorz i tter Van de P~a zal de 
eers te v e r ga de r ing va n het . one tair Comité bijeenroepen . 

7. Verhouding EEG - derde land en. 

Een algemene schet s va n de s i tua tie i n he t G 
werd geg ev e n door de he er Sn oy . De E~G good 111- oi8si e 
naa r Zuid-Amerika, t er bespreki ng waarvan di t unt p de 
agenda was geplaa tst, zou g een on derha ndelingen kun en 
voeren en evenmin alle Zuidamerikaanse hoofdst eden kun
nen bezoeken, maar reeds de co nsulta tie-mogeli jkheid erd 
door de heer Snoy als zeer belangrij k gezi e~ , te ee_ aar 
het zenden van een missie een gunstige invl oed zou kunnen 
ui.toefenen op de bespreking en over de EEG in de a . s" 
GATT bijeenkomst. De president van de Co~~is sie een et 
dat noch een positieve noch e en negatieve stellin~na e 

• 0 

moest worden 1ngenomen o 

lVlinister Pella wilde, dat alles in het werk zou 
worden gesteld om de derde landen het niet-pro tecti nis
tische ge zicht van de EEG te tonen. De Nederlandse i
nister uitte zijn t wijfel omtrent de uitslag van een mis
sie op dit moment. De zorg en in Zuid-Amerika bli jken 
reeds belan grijk te zijn verminderd. 

Door de Duitse Ministe r werd opgemerkt, dat de "es 
zelf nog niet hadden gesproken over de koers van de ge
meenschappelijke handelspolitiek . Het g evaa r zou dus 
niet denkbeeldig zijn, da t de leden van de eventuele 
missie in bilaterale ge Eprekken zouden worden verwi kkeld. 
Aan het aanbieden van gelden in de vorm van een fo nd s 
kon niet worden gedacht. Minister Bedh spreekt zich uit 
tegen de opportuniteit van de missie in dit stadium. 
Staatssecretaris Faure maakt bezwaar te ~ en het zonder 
meer afwijzen van de mogelijkheid om een missie te zen
den. Wij dienen rekening te houden met de a.s. zitting 
op 14 april van de tussentijdse Commissie va n het GATT . 

Men kwam tenslotte overeen voorlopig g een missie naar 
Zuid-Amerika te zendeno 

Toch zou moeten worden uitgezien, wellicht door de 
delegaties van de Zes bij het GATT in samenwerking met 
de Commissie, naar een mogelijke vorm van gerust s telling 
Van derde landen. 

80 Diversen 
De voorzitter gaf een overzi cht v a n de afdelingen, 

die de verschillende commissie-leden in het bijzonder 
zouden behartigen: 
Administra tieve aangelegenheden: 
Buitenlandse ": 
Economisch-financiële ti : 

Interne ": 
Concurrentiële ti : 

Sociale ": 
Landbouwkundige " : 
Vervoer ": 
Overze ese ": 

de heren Hallstein 
Bey 
~arj olin 

dalvestiti 
von der Groeben 

Petrilli 
I,lanshol t 
Rasquin 
Le rneignao 
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Vervolgens reswueerde de voorzitter el e za en 
binnenkort de aandacht vragen, zoals de landbo confe
rentie, criteria voor uünimumprijzen, h~ t on ik elio s
fonds, sociale zekerheid van de migrerende erk e ers 
budgetaire reglement en voorstellen, benoemiOB on~tair 
Comité, Economisch-Sociaal Comité en het ransport Co
mité. 

111. Agenda de ~atom betreffende. 

9. lvlededelin~ van de voorzitter der ':o;lI11issie met bet!'e -
king tot everhouding ...JurRtom - "1.S. 

, In een beperkte vergadering deed de heer rmand 
de volgende vertrouwelijke mededeling. 

Er hebben gesprekken plaats gevonden tussen e J O 

missie enerzijds en de Amerikaanse Ambassadeur b~j e 
EGKS, bijgestaan door vertegenwoordigers van het S-ate 
Department en de Atomic Bnergy Commission, die -an s e
ciale instructies waren voorzien, anderzijds. ok de e
rikaanse regering wil spoedig een overeenkomst tot sa en-
werking met Euratom tot ~and brengen. Daarbij zijn de 
V.S. bereid zeer ver te gaan. 

In de ~esprekken bleek, dat de overeenKomst zou 
kunnen voorzien in financiële steun (men denkt aan 1 
mln), alsmede in de levering van verrijkte reactor-~rand
stof en technische steun bij de uitvoering van een al~e
meen Euratom-programma voor de bouw van krachtreactoren 
met een veYw.ogen van 1 mln Ki'ïe electrici tei t. De bij
stand die aan Euratom zou kunnen worde'n gegeven, zou v 1-
komen gelijk zijn aan die, welke Amerikaanse electrici
teitsproducenten en industriëen terzake ontvangen. 
Europese en Amerikaanse technici zouden op grote schaal 
samenwerken bij de ontwikkeling en constructie van de 
krachtreactoren, waarvoor de brandstof die onder ~urat m-
controle zal vallen, door Amerika verzekerd wordt. oor 
met de uitwerking van een kernenergieprogramma voor de 
opwekking van electriciteit te beginnen,zouden de Emropese 
nucleaire techniek en de Europese industrie met kracht 
op gang worden gebracht-. Opleiding van technische en 
wetenschappelijke deskundigen zou sneller tot stand ~om€n 
dan door andere Europese plannen. 

Deze overeenkomst zou n9ast de voorzieningen 
met betrekking tot de bouw van krachtreactoren in Europa; 
ook de mogelijkheid van gemeenschappelijke ontwikkeling 
van nieuwe reactor-typen als de zgn. "breeder"- en homo
gene reactoren kunnen inhouden. 

De Amerikaanse vertegenwoordigers, die zich verze
kerd wisten Van de principi~le instemm~ng van President 
EisenhO\'ver en MmLster Dulles zouden gaarne zien, dat een 
we~kgroep Van deslcundigen van de Commissie en de Ame::i
kaanse A<;iministratie,de mogelijkheden direct nader ult
werken tot een meer concreet lJroject en wel vóór 1 ~uli 
1958. Men wil het Amerikaanse congres inli~hten, voór
dat het met reces gaat. In januari 1959 wil de Admini
stratie voorstellen bij het Congres indienen. 
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De heer Armand vroeg de principiële toes·e lng 
van de Raad om nader met de Amerikanen overleg +e ple en 
zodat meer concrete plannen aan de Raad konden or en 
voorgelegdo 

Na een korte discussie ging de Raa~ da~rmede ge
heel akkoord. 

10. Samenstelling iietenschappelijk en Technisch Comitá. 

De Commissie had als een mogelijke verdeling en 
samenstelling van het Comité twee criteria gesug_ereer'. 
Een verdeling van de 20 zetels zou kunnen geschieden 
basis van 4 groepen van 5 voor respectievelijk ~ankrijk, 
Duitsland, Italië en de Benelux-landen. Van het totaal 
der 20 Comité-leden zouden 10 uit de wetenschap:e ijke en 
10 uit de technisch-industri~le sector moeten komen. 
Deze laatste wens werJ nader toegelicht door de Co i~
sie-Ieden, waarbij kwam vast te staan, dat he+ nie~ de 
bedoeling is, dat uitsluitend technische deskundigen uit 
de nucleaire industrie zouden worden aange.vezene 

Toen bleek, dat Luxemburg zeer veel prijs steld_ 
op het verkrijgen van een zetel, werd 
ook onzerzijds akkoord gegaan met de geografiscne verde
ling, Vvaarbij .de Benelux-landen 5 zetels zouden bezet~en c 

Met betrekking tot de procedure werd overeengeko
men, dat op korte termijn per land een lijst van ten ~n
ste het aantal deskundigen waarop men recht heeft, zal 
worden opgesteld en ingezonden aan de Commissie. ~ij de 
namen zullen de volledige bvalificaties worden opgenomene 
Men behoeft niet per land de volledige verdeling in we
tenschap en techniek door te voeren. Deze lijsten zullen 
door de Gommissie worden bezien aan de hand van een inde
ling in cate:!,orieën, die aan de Permanente Vertegenwoor
digers ter hand zal worden gesteld. Ha infoI'"tllele gedac~l
tenwisseling tussen de Permanente Verteeenwoordigers en 
de Commissie zal de benoeming op de -qaadsver ade!'ing van 
18 maart Imnne n volf-"en. 

11. Diversen 
Besloten werd op de vol~ende vergadering nader in 

te gaan op de taken, welke volgens het verdrag het eerste 
jaar moeten worden verricht. 

rik ,.?t." r- ~"..e éct"t.. 
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